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Benselfelts förfrågan om köp av mark 
 
 
 

Styrelsens rekommendation är att inte genomföra försäljningen eftersom styrelsen är mån om 
att behålla grönområdena inom föreningen. 
 
En ev. försäljning innebär också att föreningen ej kan påverka vad marken används till eller 
har något att säga till om vid ev. exploatering. 
 
 
 
Styrelsen Ropnäs Samfällighets Förening 
 
 
 
 


